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Ustronie Morskie

INTERPELACJA

Dotycząca realizacji zaleceń pokontrolnych

Szanowna Pani Wójt,

W związku z niepokojącymi sygnałami, które dochodzą do mnie, dotyczącymi wykonywania przez Panią 
zaleceń pokontrolnych zawartych w protokołach kontroli Komisji Rewizyjnej, bardzo proszę o odpowiedź 
na następujące pytania:

1. Na jakim etapie jest wykonywanie/wdrażanie/przestrzeganie zaleceń pokontrolnych 
następujących kontroli:

• Kontrola problemowa wskazana przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 19.09.2019 
roku w zakresie prawidłowości wykonania uchwały IX/69/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z 
dnia 31.05.2019r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania niestrzeżonego na drogach 
publicznych zlokalizowanych na terenie Gminy Ustronie Morskie, wysokości stawek opłat za 
parkowanie pojazdów samochodowych w strefie oraz określenie sposobu pobierania opłat 
(zalecenia -  strona nr 8 protokołu -  proszę odnieść się szczególnie precyzyjnie do Zalecenia nr 3)

• Kontrola problemowa wskazana przez Radę Gminy Ustronie Morskie na sesji w dniu 10.12.2019 
roku w zakresie realizacji bieżącej naprawy dróg i faktury, która wpłynęła do Urzędu Gminy 
Ustronie Morskie dnia 8.06.2018 roku oraz obiegu dokumentacji (zalecenia -  strona nr 3 
protokołu).

• Kontrola na wniosek Przewodniczącego Rady Gminy dotycząca wykonania linii energetycznej 
przy ulicy Wczasowej w Sianożętach i przy ulicy Kołobrzeskiej w Ustroniu Morskim (zalecenie -  
strona nr 4 protokołu).

• Kontrola wykonania dokumentacji projektowej i celowość jej wydatkowania przy braku jej 
realizacji (zalecenie -  strona nr 4 protokołu).

2. Jakie są przeszkody w wykonywaniu zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej?
3. Czy i w jakim stopniu osobiście nadzoruje Pani wdrażanie zaleceń i poprawę procedur 

wskazywanych przez Komisję rewizyjną w swoich protokołach?

Z wyrazami szacunku.

Olga Grajek-Górecka


